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Motion av Emmyly Bönfors (C) om friluftsbad 
vid Sannegårdshamnen 
 

Göteborg är en fantastisk stad med sina många vattendrag, närheten till havet och älven 

som ett av stadens mest ikoniska landmärken. Många göteborgare vill kunna bada i älven 

och komma närmare vattnet och idag är älven en outnyttjad resurs som har stor potential. 

Göteborgs stad borde därför göra det möjligt att bada i älven genom att anlägga ett 

friluftsbad vid Sannegårdshamnen. 

Frågan om ett friluftsbad i Sannegårdshamnen utreddes senast år 2019 och utredningen 

visade att det är möjligt att bada där när det är torrt väder samt ett till två dygn efter att 

det regnat. Då avvaktade Kommunstyrelsen att gå vidare med frågan av ekonomiska skäl 

samt för att Jubileumsbadet skulle komma på plats först. 

Intresset för att kunna bada i älven är stort. Med Jubileumsbadet på plats är det dags att ta 

nästa steg för fler badplatser i älven. Ett friluftsbad i Sannegårdshamnen är dock en 

betydligt mindre investering men bidrar till att förlänga badsäsongen för exempelvis 

vinterbad och kan göra Göteborg till en mer attraktiv stad året om. 

Förslag till beslut i kommunfullmäktige: 

Stadsmiljönämnden får i uppdrag att anlägga ett friluftsbad vid Sannegårdshamnen 

utifrån utredningen som gjordes 2019 (0890/19). 
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